
 
 
 

 

 

 
Protokoll styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb 
 
Møtenummer:   5/2025 
Dato:   14.05.25 
Kl:   1700 
Sted:   Tasta skole 
Innkalt:  Styret og vararepresentanter  
Tilstede:  Lasse, Kristin, Jan Olav, Torild, Paul, Mari, Andy, Niklas 
Frafall:       
 

Sakliste 

 
 
25/53  Godkjenning av protokoll fra styremøte 02.04.25 
  
Vedtak:  
Godkjent uten kommentarer 
 
25/54 Dato og referent for neste styremøte 
Onsdag, 4. juni 2025, kl. 17:30, St. Olav VGS, referent Paul.  
 
Vedtak:  
 
25/55 Økonomi  

a. Likviditet 
b. Inntekter 
c. Kostnader 
d. Regnskap vs budsjett 
e. Prognose 

 
Vedtak:  
Saldo pr. 14.05.2025 Kr. 864.298, alle sponsorer har innbetalt for 2025, samt over 300 
medlemmer har betalt kontingent. 
 
25/56 Evaluering Jæren Gran Fondo  
 
Vedtak:  
God erfaring for gjennomføring i år, ingen uhell og positive tilbakemeldinger på start/stopp 
på Modena Sandnes. Tosk bidro godt i løypa med lagførere og deltakere, samt god 
oppvartning på Bø på Randaberg med kaker og kaffe. 
Gå til innkjøp av stor kaffebrygger på 10 liter da det er behov ved tilsvarende  
arrangementer og kommende Toskaskab i September, Kristin sjekker opp. 
 
25/57 CLT 2025 



 
 
 

 

 

Status. 
  
Vedtak:  
I rute.  
 
25/59 Klubbarrangement våren/høsten 2025 
 
Vedtak:  
Det blir ikke klubbarrangement nå i vår pga manglende tilbakemelding fra foredragsholder. 
Følges opp videre under sak om medlemsundersøkelse.  
 
25/60 Medlemsundersøkelsen 2025 
 
Vedtak:  
Det jobbes videre med følgende tiltak: 

1. Arrangement ved sesongstart/august 
2. Lang "lugn" lørdagstur (10 mil) som starter kl. 9  
3. Klubbkveld med attraktiv innleder/trekkplaster - 

 
Følges opp videre på neste styremøte. Endelig tiltak og oppsummering av 
medlemsundersøkelsen legges ut på FB etter det.  
 
25/61 Nordsjørittet 
Transport og langing.  
 
Vedtak:  
Lasse sjekker opp og booker transport til den 14.juni. Jan Olav tar ansvar for langing.  
 
25/62  Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status 

a. Årshjul 
 
Vedtak:  

 
b. Ansvarsfordeling  

Gjennomgås for kvalitetssikring 
 
Vedtak: 
Endring i roller for Mari og Andy. 
 
25/63 Eventuelt 

a. Henvendelser fra Bygdebladet  
Beboere i Varheistien på Randaberg melder om problem med grupper av syklister som 
kommer i stor fart.  
 
Vedtak:  
Lasse følger opp med svar til Bygdebladet. 

https://docs.google.com/document/d/1foNLwjUq-d3EEyihxD4mLWb6dEJb13z4Lq2dQZdDnD8/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing


 
 
 

 

 

b. Dialog med Randaberg hestesportsklubb 
Randaberg hestesportsklubb er opptatt av sikkerhet for sine ryttere og våre syklister. Stor 
aktivitet fra Randaberg sentrum mot Tungenes. Leder av klubben sender tekst og film som vi 
kan legge på FB. Vi informerer om trening, ritt, JGF. Lasse har orientert leder. 
Hestesportsklubben arrangerer distriktsstemne. Legge inn i vårt årshjul for januar at vi har 
dialog med dem om aktiviteter i sesongen.  
 
Vedtak:  
 

c. Deltakelse på Tastadagen 23. august? 
 
Vedtak:  
 
Tosk har ingen behov for å delta på Tastadagen. 
 
 


